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In de vaste Commissie voor de Bezitsvorming en Publiek-
rechtelijkc Bedrijfsorganisatie, in welker handen het onder-
havige wetsontwerp is gesteld, werden de volgende opmerkin-
gen gemaakt en vragen gesteld. 

Vele leden waren van oordeel, dat uit de voorgestelde wijzi-
ging van artikel 147 van de Wet op de Bedrijfsorganisatie op-
nieuw blijkt hoe moeizaam en omslachtig nieuwe vestigings-
regelingen tot stand komen. Zij betwijfelden in dit verband of bij 
de voorbereiding van deze regelingen, zowel op de betrokken 
departementen als bij de S.E.R.. wel met de gewenste doel-
treffendheid te werk wordt gegaan. Waarom was het nodig, dat 
in juni 1958 aan de Commissie Adviezen Vestigingsregelingen 
van de S.E.R. advies werd gevraagd omtrent een aantal alge-
mene richtlijnen ten dienste van een verantwoord vestigings-
beleid voor de groothandel, nadat bedoelde commissie reeds 
enkele adviezen op dat gebied had uitgebracht, zo vroegen zich 
deze leden af. Had het niet voor de hand gelegen een dergelijk 
advies over algemene richtlijnen op een eerder tijdstip te 
vragen? 

Gaarne zouden deze leden van de Minister vernemen wat de 
omvang is van de ..hearings", waarop in de eerste alinea, tweede 
kolom, blz. 2, van de memorie van toelichting wordt gedoeld. 
Eveneens verzochten ?ij de bewindsman mede te delen, of hij 
bereid is een versnelling van de procedure te overwegen. 

De aan het woord zijnde leden vroegen zich af, of de Minis-
ter met de termijn van uiterlijk I januari 1962 meent toe te 
kunnen, nu hij stelt, dat de vaststelling van een Vestigings-
besluit Levensmiddelenbedrijven nog geruime tijd zal vergen, 
terwijl de adviezen nog niet binnen zijn. 

Dezelfde leden verzochten de Minister mede te delen, wan-
neer het S.E.R.-advies inzake het ontwerp van een zogenaamde 
I.andbouwvestigingswct tegemoet kan worden gezien. 

Gaarne zouden deze leden willen vernemen, welke oorzaken 
ertoe hebben geleid, dat de S.E.R. aanvankelijk een verkeerde 
commissie heeft belast met het advies inzake de gevolgen van 
het buiten werking treden van het erkenningsreglement Weder-
verkopers Bakkersartikelen. Zou de Minister kunnen mede-
delen, of over de behandeling van deze adviesaanvraag overleg 
heeft plaatsgevonden tussen de S.E.R. en het departement? 

Ten slotte verzochten deze leden de Minister een opsomming 
te willen geven van de erkenningsreglementen, waarvoor de 
gevraagde wijzigingen van artikel 147 van de Wet op de Be-
drijfsorganisatie van betekenis zouden zijn. 

Verschillende leden zouden het op prijs stellen van de Staats-
secretaris te vernemen, welke erkenningsreglementcn nu nog 
van kracht zijn. 

Deze leden hebben uit de memorie van toelichting en uit de 
hun bekende voorgeschiedenis niet de overtuiging verkregen, 
dat de Commissie Adviezen Vcstigingsregelingen de wcnselijk-
heid, nu eindelijk eens een einde te maken aan deze op een 
bezettingsverordening steunende erkenningsreglementen, tot 
richtsnoer bij haar tijdschema heeft genomen. 

Hetzelfde geldt voor de S.E.R. zelf op het gebied van de 
landbouw en het bakkerswezen, aldus deze leden. 

Gaarne zouden de aan het woord zijnde leden vernemen van 
de bewindsman, of hij bereid is de genoemde colleges nadruk-
kelijk onder de aandacht te brengen, dat de Regering het ten 
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zeerste op prijs zon stellen, indien zij dit richtsnoer tot het 
hunne zouden willen maken. 

i )eze leden vroegen zich af, of het niet ongewenst is, dat de 
in artikel 147 van de reeds eerdergenoemde wet vermelde tcr-
lïlijn onmiddellijk met twee jaren wordt verlengd. Zij vreesden, 
dal de genoemde instanties te veel de indruk zonden krijgen, 
dat zij nog ruim de tijd hebben. Een verlenging tot 2 januari 
l'Hil zou, naar het oordeel van deze leden, aanbeveling ver-
dienen, aldus besloten zij hun betoog. 

Aldus vastgesteld 4 november 1959. 
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